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Адрес ZIRCAR Refractory Composites, Inc. 
PO Box 489 
10921 Florida 
PoBox 489

Страна New York

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
ZIRCAR's LUMINAR Products are advanced materials for hot glass slumping and fusing. No other mold materials are as strong, light, versatile,
durable, and easy to use. Our mold making materials are designed to be extremely stable while heated, resist sticking and are in most cases can be
re-used for a number of cast or slumped parts.

Our products include Mold Mix 6 which is a high temperature refractory Molding compound designed to allow replication of 3-D objects in glass,
LUMINAR Moldable Sheets which is a high alumina ceramic laminate sheet which has the ability to become pliable when wetted and regain its original
strength when dried. Hot glass will not stick to it making it ideal for slumping molds as well as re-usable non-stick kiln shelf liners
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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